
                     

                 

 

第二届国际学校汉语教学研讨会 
 

Registration Form 报名表格 
 

姓名 Name  

中文姓名  
Chinese Name 

 

性别 Gender  身份证/护照号码 IC / Passport no.   

职务 Occupation  

工作单位 Employer  

通讯地址 
Mailing address 

 

 

手机号码 Mobile no.  电邮 Email  

填表日期 Date of Registration 

 

                                          

申请人签字 Signature of Applicant 

 

                                            

备注 Notes 

1. 本地报名者可以到以下地址或以邮寄方式报名。到新加坡科思达孔子课堂报名者请以现金

或支票缴付报名费。划线支票抬头请写‘HSK CENTRE (CRESTAR)’。 

For local participants, please hand in or mail your registration form to the following address. Please 

make payment by cash or cheque. Payment by cheque must be made payable to 'HSK CENTRE 

(CRESTAR) '. 

地址 Address:  HSK Centre (Crestar)    

UPPER SERANGOON ROAD, CRESTAR BUILDING, SINGAPORE 534564 

 

2. 中国与海外报名者可以在抵达新加坡后在报到处付费。 

For overseas participants, please make payment at the registration counter upon arrival. 

 
3. 我愿意接收科思达教育集团属下机构发出的有关华文课程及相关资讯的电子邮件或短信。                                      

Would you like to receive the emails or SMS related to Chinese courses from Crestar Education Group ?                                

    

                      □ 是 (Y)     □ 否 (N)    签名  _____________      

4. 是/否需要新加坡科思达孔子课堂协助您安排住宿酒店？ 

Do you need HSK Centre (Crestar) to help you arrange for accommodation in Singapore?                                                       

                                          □ 是 (Y)     □ 否 (N) 

 

电话 Telephone: +65-68587525/68589626/68589612      

电邮 Email: hsk@crestar.com.sg           


